
 

 

 
 
 
 
Nr. 119/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 11 iulie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos András - 
sat Coșeni, lipsind: Cserey Zoltán-Mihály, Ferenczy Ágnes-Kanilla, Kolcza István, 
Lakatos László, Sipos Dóra-Viola, Zsigmond József. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 802/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Morar Edith înlocuitorul secretarului general 
al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Sunt 
Kondor Ágota. În lipsa d-lui Kolcza István astăzi eu sunt președintele ședinței și să facem 
prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.r.): „Să începem. Pentru a discuta și a vota punctul D1 ar trebui să avem 
cvorum. Înaite de a vota Ordinea de zi, aș ruga să fiți de acord, ca punctele să fie votate la 
sfârșit, după ce au fost prezentate toate.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord să votăm 
la sfârșitul prezentării.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.):  „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, lipsind de la vot (Debreczeni László, Kádár Imola), 
modul de vot. 



 

 

 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc. 
(lb.r.): Îl rog pe dl. viceprimar Toth-Birtan Csaba să prezinte punctele D1-D5 și să vedem, 
dacă o să avem cvorum pentru a vota D1, dacă nu, atunci vom începe votarea de la punctul 
D2. Vă rog dl. viceprimar să prezentați punctele de la Diverse.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Să prezint, sau să spun 
doar titlurile?” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.):  „Da.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Nu începem cu primul 
punct?” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.):  „Vom vota introducerea 
pe Ordinea de zi. Sunteți de acord să introducem D1-D5 pe Ordinea de zi?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.):  „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, lipsind de la vot (Debreczeni László, Kádár Imola), 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Mulțumesc. Acum să 
votăm Ordinea de zi. Sunteți de acord cu Ordinea de zi a ședinței de astăzi?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, lipsind de la vot (Debreczeni László, Kádár Imola), 
Ordinea de zi în întregime. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc. 
Începem cu proiectul de hotărâre nr. 1. 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 



 

 

Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare strada Mică”, Municipiul Sfântu Gheorghe, Județul Covasna. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „S-a elaborat Documentația 
de avizare a lucrărilor de intervenție pentru obiectivul de investiții „Modernizare strada 
Mică”, care este o stradă de 188 metri lungime și în care se va efectua lucrări de canalizare 
menajeră, canalizare fluvială, iluminat public și bine înțeles reabilitarea stratului carosabil, 
respectiv piste de biciclete și legătura pistei de biciclete cu podul pietonal și de bicicliști, 
care trece peste râul Olt. Din evaluarea financiară a lucrărilor a rezultat o valoare totală a 
devizului general de 2.906.081,20 lei, sumă care cuprinde și valoarea TVA.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 239/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Mulțumim. Înainte de a 
intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 
din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt asemenea situații? Nu. Primul proiect a 
fost avizat de către comisiile de specialitate I, II și V. Are cineva întrebări? Dacă nu, 
trecem la vot. Vom vota la sfârșitul ședinței proiectele de hotărâri.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Scuze, d-na președinte, 
Debreczeni László sunt prezent.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Mulțumim. Am notat. 
(lb.r.): Trecem la punctul nr. 2.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării 
devizului general al Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție pentru obiectivul 
de investiții „Modernizare strada Nouă” din Municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna, 
aprobat prin HCL nr. 409/2021, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc. (lb.r.): 
Întrucât cheltuielile cu materialele, respectiv manopera în industria construcțiilor au 
crescut a fost necesar reevaluarea devizului general și la această lucrare de investiție și 
rezultatul evaluarei devizului general este de 1.171.583,89 lai, valoare care include și 
TVA.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 240/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Mulțumim. Proiectul 
de hotărâre a fost avizat de către comisiile de specialitate I, II și V. Are cineva întrebări? 
Dacă nu, atunci trecem la punctul nr. 3.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții „Lucrări 
de reabilitare termică la Bl. 1, Strada Gödri Ferenc, Nr. 1” și modificării și completării 
HCL nr. 189/2022 privind aprobarea depunerii cererilor de finanțare și a cheltuielilor 
legate de proiecte pentru reabilitarea termică a unor blocuri de locuințe din municipiul 
Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Această lucrare este 
impactul celor pentru care s-a depus proiect în cadrul PNNR și am contractat efectuarea 
acestor lucrări pentru servicii de proiectare și sosesc documentațiile una după alta. Acum în 
cazul bl. nr. 1 din strada Gödri Ferenc avem DALI-ul pentru reabilitare termică, la care 



 

 

trebuie să aprobăm valoarea totală, respectiv cheltuielile eligibile și neeligibile din proiect. 
Valoarea totală este de 1.488.105,66 lei, această valoare include și TVA-ul. Se aprobă și 
prin proiectul de hotărâre și suma cheltuielilor neeligibile, care este de 218.838,57 lei, 
respectiv TVA-ul aferent, care este de 41.579,33 lei. Bine înțeles cheltuielile care depășesc 
valoarea cheltuielilor eligibile vor fi suportate din bugetul local, mă refer la toate 
cheltuielile, care pot apărea pe cursul implementării proiectului. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 241/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Mulțumim pentru 
prezentare dl. viceprimar. Comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil 
pentru acest proiect. Are cineva întrebări în legătură cu proiectul nr. 3? Dacă nu, atunci 
trecem la punctul nr. 4.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 4/2019 privind aprobarea proiectului „Staţii de reîncărcare pentru vehicule 
electrice în Municipiul Sfântu Gheorghe” judeţul Covasna și a cheltuielilor legate de 
proiect, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Și în acest caz a fost nevoie 
de o reevaluare a cheltuielilor aprobate anterior și din acest motiv v-a trebui să modificăm 
câteva articole din HCL nr. 4 din 2019, și anume, cheltuielile totale legate de proiect devin 
753.181,82 lei, TVA-ul aferent 119.811,82 lei, valoarea cheltuielilor eligibile devine 
441.641,36 lei, respectiv valoarea cheltuielilor neeligibile devine 311.540.46 lei. Valoarea 
finanțării solicitate va fi 397.477,22 lei, iar contribuția proprie 355.704.60 lei. Această 
contribuție proprie cuprinde valoarea cheltuielilor neeligibile, respectiv 10% din valoarea 
cheltuielilor eligibile. Acesta este cifra cifra corectă, care trebuie să apare și în raportul de 
specialitate, la care mi s-a atras atenția în cadrul ședinței comisiei economice, unde la 
motivele de notificare trebuie trecut corect, valoarea va crește de la 71.71.267,10 lei la 
valoarea de 355.704.60 lei. Acesta este corectura, care trebuie făcut în raportul de 
specialitate. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 242/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Deci în raportul de 
specialitate vor fi niște modificări, deci suma corectă trebuie trecut așa. Comisiile de 
specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil pentru acest proiect, deci proiectul nr. 4. 
Aveți întrebări? Dacă nu, atunci trecem la punctul nr. 5.” 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului 
tehnic, inclusiv modificarea devizului general aprobat prin HCL nr. 348/2022 pentru 
obiectivul de investiții “Amenajare locuri de joacă – str. Lăcrămioarei” din municipiul 
Sfântu Gheorghe, județul Covasna. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „La șase locuri de joacă din 
oraș am comandat proiecte de modernizare și s-au aprobat și documentația de avizare a 
lucrărilor de intervenție, și acuma urmează aprobarea proiectelor tehnice. În cazul acesta în 
str. Lăcrămioarei am primit proiectul tehnic pentru modernizarea locului de joacă. 
Lucrările vor avea valoarea totală de 4.407.512,69 lei în cazul unui teren de joacă de 
aproximativ 4000 de mp.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 243/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Mulțumim pentru 
prezentare dl. viceprimar. Comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil 
pentru acest proiect de hotărâre. Aveți întrebări? Dacă nu, atunci trecem la punctul nr. D1. 
Dl. viceprimar prezintă proiectul de hotărâre. Dacă la vot vom avea cvorum atunci votăm 
și despre D1, dacă nu atunci retragem acest proiect de hotărâre. Dl. viceprimar, vă rog să 



 

 

prezentați proiectul de hotărâre D1. ” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării 
cu plata în rate lunare și rezerva proprietății, a apartamentului situat pe bld. gen. Grigore 
Bălan nr. 75, bl. A8, sc. B, et. 1, ap. 4, către Boricean Cosmin. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Proiectul de hotărâre 
stipulează vânzarea la solicitarea chiriașului a apartamentului ANL, în condițiile 
modalității de calcul a valorii, respectiv de plată în rate a contravalorii acestui apartament. 
Evaluarea efectuată conform metodologiei a rezultat o valoare totală de 211.959,26 lei, din 
care în cazul achitării în rate trebuie plătit un avans de 15%, care este de 32.000,00 lei, 
respectiv în 180 de rate lunare egale se achită restul, și se calculează o dobândă de 9%.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 244/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Mulțumesc pentru 
prezentare dl. viceprimar. Aveți întrebări? Comisiile de specialitate I și V au dat aviz 
favorabil pentru acest proiect. Trecem la următorul punct, proiect de hotărâre D2. Vă dl. 
viceprimar să prezentați proiectul de hotărâre D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea și 
completarea HCL nr. 479/2021 privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenție pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea clădirii Zathureczky Berta”. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Proiectul de hotărâre 
prevede modificarea devizului general în cazul DALI-ului, care cuprinde reabilitarea 
clădirii Căminului Zathureczky Berta. Tot din cauza modificării valorilor a cheltuielilor 
materiale și cheltuielilor cu munca vie la industria construcțiilor și acest deviz general în 
urma reevaluării va totaliza 7.007.072,02 lei, inclusiv TVA.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 245/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Mulțumesc pentru 
prezentare. Comisiile de specialitate I, II și V au dat aviz favorabil pentru acest proiect. 
Urmează proiectul nr. D3. Vă dl. viceprimar să prezentați proiectul nr. D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții 
„Eficientizarea energetică a clădirii Grădinița cu program prelungit „Hófehérke” din Sfântu 
Gheorghe” și modificării și completării HCL nr. 427/2022 privind aprobarea depunerii 
proiectului „Eficientizarea energetică a clădirii Grădinița cu program prelungit 
„Hófehérke” din Sfântu Gheorghe” și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările și 
completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Proiectul de hotărâre prevede 
aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor pentru lucrarea eficientizarea energetică 
Grădiniță cu program prelungit „Hófehérke”. În urma evaluării făcute de proiectant, 
valoarea totală a lucrărilor se situează la 10.567.576,61 lei, inclusiv TVA. Cheltuielile 
neeligibile ale lucrării totalizează 4.624.502,92 lei, respectiv TVA-ul aferent 878.655,55 
lei. Valoarea cheltuielilor neeligibile, respectiv excedentul față de cele acceptate prin 
proiect, ne angajăm să suportăm din bugetul local.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 246/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Mulțumim pentru 
prezentare. Aveți întrebări în legătură cu proiectul de hotărâre D3? Comisiile de 
specialitate I, II și V au dat aviz favorabil pentru acest proiect. Trecem mai departe la 
punctul D4. Prezintă dl. viceprimar Toth-Birtan Csaba.” 



 

 

 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul „Reabilitarea 
locurilor de parcare din spatele monumentului Ostașului român și reabilitarea trotuarelor 
din zonă”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Întrucât prin proiectul de 
mobilitate, care se află acuma în elaborare, deci defapt în lucrări, se reabilitează și str. Lt. 
Păiuș David și aceste parcări în spatele statuii Ostașului român, se impun a fi reabilitate și 
ele, ca să fie unitar tratată zona. Am primit documentația de aprobare a lucrărilor de 
intervenție pentru aceste lucrări de reabilitare și o să supunem atenției dumneavoastră, 
respectiv votului cu o valoare totală a devizului general de 2.403.179,77 lei, valoare care 
include și TVA-ul.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 247/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Comisiile de 
specialitate I, II și V au dat aviz favorabil. Aveți întrebări în legătură cu proiectul de 
hotărâre D4? Trecem la punctul nr. D5. Vă rog dl. viceprimar să prezentați proiectul.” 
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 
proiectului ”Reabilitarea clădirii Zathureczky Berta" și a cheltuielilor legate de proiect. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Din fericire pentru lucrarea 
de reabilitare a Căminului Zathureczky Berta s-a găsit și o sursă de finanțare la Ministerul 
Muncii, Familiei și Protecției Sociale și lucrarea se depune în cadrul acestui proiect, cu 
valoarea reevaluată a devizului general, în condițiile de finanțare de 90% din bugetul 
Ministerului Muncii, Familiei și Protecției Sociale, în sumă totală de 6.306.364,818 lei, 
respectiv contribuție proprie de 10% a municipiului Sfântu Gheorghe. Prin proiectul de 
hotărâre se supune spre aprobare nota de fundamentare a proiectului, memoriul justificativ, 
respectiv solicitarea de finanțare. Municipiul Sfântu Gheorghe se angajează să finanțeze 
cheltuielile, care ar putea fi declarate neeligibile, ce pot apărea pe durata implementării 
proiectului.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 248/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Mulțumim pentru 
prezentare dl. viceprimar și ne bucurăm, că s-a găsit o soluție pentru asta. Comisiile de 
specialitate I, II și V au dat aviz favorabil pentru acest proiect. Aveți întrebări? Dacă nu, 
atunci trecem la vot. Dar înainte să votăm proiectele de hotărârile prezentate, mai 
verificăm, dacă avem cvorum pentru punctul D1. Dacă între timp a reușit să fie prezent: 
Ferenczy Ágnes-Kanilla, Kádár Imola, Lakatos László, Sipos Dóra-Viola, Zsigmond 
József? Nu avem cvorum pentru a vota punctul D1. Deci înafara proiectului de hotărâre D1 
vom vota proiectele prezentate. Deci proiectul nr. 1, 2, 3, 4, 5 și la Diverse D2, D3, D4 și 
D5. Trecem la vot.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord punctele 
de la 1 până la 5, respectiv de la D1 până la D5.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „De la D2 până la D5.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, de la D2, scuzați. De 
la D2 până la D5.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 
4, 5, respectiv D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D2, D3, D4 și D5, mai puțin D1.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 



 

 

respectiv și cu D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 
respectiv de la Diverse cu 2, 3, 4 și 5.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord punctele 
de la 1 până la 5, respectiv de la D2 până la D5.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Scuze, sunt prezentă și eu, Kádár 
Imola.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Vom relua votarea 
punctului D1, separat.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, respectiv acum și cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Kádár Imola te rog să 
votezi.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 
5, respectiv cu D2, D3, D4 și D5. Mulțumesc.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5. Acum votăm și despre D1? 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Nu, la sfârșit votăm 
despre D1.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Bine, atunci și cu D2, 
D3, D4 și D5.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord 
punctele de la 1 până la 5, respectiv de la D2 până la D5.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, respectiv cu D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 
4, 5, respectiv cu D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 
1, 2, 3, 4, 5, respectiv cu D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu punctele 1, 2, 
3, 4, 5, respectiv cu D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord punctele 
de la 1 până la 5, respectiv de la D2 până la D5. Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Acum să votăm 
despre punctul D1, pentru că între timp avem cvorum pentru a vota acest punct.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul D1.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 
D1.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul D1.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctul D1.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctul D1.” 



 

 

 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul D1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 
D1.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul D1.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 
D1.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Liviu Comăneci, am 
revenit. Sunt de acord cu punctul D1. Deci acum s-a votat și punctul D1?” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Da, acum s-a votat, că 
am avut cvorum. Mulțumesc mult.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Ok. Și eu mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
pentru prezență. În sfârșit am reușit să votăm punctul D1. O zi frumoasă în continuare.” 
 
 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 iulie 2023. 
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